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Dz.01.0021.8.2022 

 

PROTOKÓŁ NR LI/2022 

 SESJI RADY DZIELNICY I STARE MIASTO  

w dniu 23 czerwca 2022 r. w godz. 18:11 – 22:22 część I 

sesja przeprowadzona w trybie zdalnym na platformie Teams 

 
Ad. 1 

Prowadzący obrady z-ca przew. Jan Hoffman po sprawdzeniu połączeń internetowych 

z członkami Rady i stwierdzeniu quorum (20 obecnych) otworzył sesję Rady Dzielnicy I 

Stare Miasto oraz poinformował o tym, że obrady są utrwalane za pomocą urządzenia 

rejestrującego dźwięk. Lista obecności w załączeniu (zał. nr 1).  

P. Jan Hoffman poinformował, że wpłynęło 8  projektów uchwał w trybie nagłym. 

 

1.1 Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.2/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego „ZIELONA KRUPNICZA - POSADŹMY 

DRZEWA I KRZEWY”, referent Jędrzej Chodziński (druk nr 7/LI).  

 

W głosowaniu: 17 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących projekt uzyskał wymaganą ilość głosów 

wobec powyższego został włączony do porządku LI sesji (wynik głosowania imiennego 

w zał. nr 2). 

 

2.1 Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO. D1.3/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Posadźmy drzewa na Rynku Głównym!", 

referent Jędrzej Chodziński (druk nr 8/LI). 

 

W głosowaniu: 16 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący projekt uzyskał wymaganą ilość głosów 

wobec powyższego został włączony do porządku LI sesji (wynik głosowania imiennego 

w zał. nr 3). 

 

3.1 Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.9/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Chrońmy owady na Starym Mieście! 

Nadwiślańska łąka kwiatowa", referent Jędrzej Chodziński (druk nr 9/LI). 

  

W głosowaniu: 16 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące projekt uzyskał wymaganą ilość głosów 

wobec powyższego został włączony do porządku LI sesji (wynik głosowania imiennego 

w zał. nr 4). 

 

4.1 Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.10/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Budowa poidełek miejskich wzdłuż 

Wisły - część Stare Miasto", referent Jędrzej Chodziński (druk nr 10/LI). 

 

W głosowaniu: 16 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące projekt uzyskał wymaganą ilość głosów 

wobec powyższego został włączony do porządku LI sesji (wynik głosowania imiennego 

w zał. nr 5). 

 

5.1 Projekt  uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.20/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "PRAWO DO FIKOŁKÓW na 

Bulwarach! Zieleń! Architektura do zabawy" (druk nr 11/LI). 

 

W głosowaniu: 16 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący projekt uzyskał wymaganą ilość głosów 

wobec powyższego został włączony do porządku LI sesji (wynik głosowania imiennego 

w zał. nr 6). 
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6.1 Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.27/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego „Park kieszonkowy "Kurniki" na Pawiej, 

referent, Jędrzej Chodziński ( druk nr 12/LI).  

 

W głosowaniu: 15 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące projekt uzyskał wymaganą ilość głosów 

wobec powyższego został włączony do porządku LI sesji (wynik głosowania imiennego 

w zał. nr 7). 

 

7.1 Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.36/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego „Park Kieszonkowy "Olimpijka", referent 

Jędrzej Chodziński (druk nr 13/LI). 

 

W głosowaniu: 14 za, 3 przeciw, 0 wstrzymujących, projekt uzyskał wymaganą ilość głosów 

wobec powyższego został włączony do porządku LI sesji (wynik głosowania imiennego 

w zał. nr 8). 

 

8.1 Projekt Grupy Radnych w sprawie ochrony terenów zielonych na terenie I Dzielnicy 

Stare Miasto, referent Jacek Balcewicz (druk nr 14/LI). 

 

W głosowaniu: 18 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące, projekt uzyskał wymaganą ilość głosów 

wobec powyższego został włączony do porządku LI sesji (wynik głosowania imiennego 

w zał. nr 9). 

 

 

Sesja była procedowana wg poniższego porządku obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Porządku Publicznego w sprawie propozycji 

wprowadzenia strefy legalnego spożywania alkoholu do 18% na Bulwarach Wiślanych, 

referent Barbara Zarzycka-Rzeźnik (druk nr 1/LI). 

3. Projekt Komisji Kultury i Dziedzictwa Kulturowego w sprawie nadania skwerowi imienia 

Wojtka Belona, referent Monika Bieniek (druk nr 2/LI). 

4. Projekt uchwały Komisji Ochrony Zabytków i Środowiska w sprawie wniosku do Budżetu 

Miasta Krakowa na rok 2023 (remont alejek na Cmentarzu Rakowickim), referent Jacek 

Balcewicz (druk nr 3/LI). 

5. Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych W sprawie nadania 

skwerowi przy ul. Retoryka imienia Teodora Talowskiego, 

referent Maciej Wicherek (druk nr 4/LI). 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy I Stare Miasto na rok 2022, referent Tomasz Daros (druk nr 5/LI). 

7. Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie koncepcji budowy linii tramwajowej Nowy 

Kleparz – Plac Inwalidów, referent Marcin Orski (druk nr 6/LI). 

8. Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.2/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego „ZIELONA KRUPNICZA - POSADŹMY 

DRZEWA I KRZEWY”, referent Jędrzej Chodziński (druk nr 7/LI). 

Odroczenie LI sesji w dniu 23 czerwca 2022 r. na dzień 28 czerwca 2022 r o godz. 18:00. 

9. Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO. D1.3/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Posadźmy drzewa na Rynku Głównym!", 

referent Jędrzej Chodziński (druk nr 8/LI). 

10. Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.9/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Chrońmy owady na Starym Mieście! 

Nadwiślańska łąka kwiatowa", referent Jędrzej Chodziński (druk nr 9/LI). 
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11. Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.10/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Budowa poidełek miejskich wzdłuż 

Wisły - część Stare Miasto", referent Jędrzej Chodziński (druk nr 10/LI). 

12. Projekt  uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.20/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "PRAWO DO FIKOŁKÓW na 

Bulwarach! Zieleń! Architektura do zabawy" (druk nr 11/LI). 

13. Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.27/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego „Park kieszonkowy "Kurniki" na Pawiej, 

referent, Jędrzej Chodziński ( druk nr 12/LI).  

14. Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.36/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego „Park Kieszonkowy "Olimpijka", referent 

Jędrzej Chodziński (druk nr 13/LI). 

15. Projekt Grupy Radnych w sprawie ochrony terenów zielonych na terenie I Dzielnicy 

Stare Miasto, referent Jacek Balcewicz (druk nr 14/LI). 

16. Z prac zarządu. 

17. Oświadczenia i komunikaty. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Porządku Publicznego w sprawie propozycji 

wprowadzenia strefy legalnego spożywania alkoholu do 18% na Bulwarach Wiślanych, 

odczytała i zreferowała p. Barbara Zarzycka-Rzeźnik. 

W dyskusji głos zabrali: p. Elżbieta Wyszyńska, p. Maciej Wicherek, p. Edyta Kruk, p. Alina 

Kamińska, p. Marcin Orski. 

Następnie p. Jan Hoffman złożył poprawkę do projektu uchwały (treść poprawki stanowi 

załącznik nr 10). 

Do dyskusji w sprawie złożonej poprawki nikt się nie zgłosił. 

Pan Jan Hoffman poddał pod głosowanie złożoną poprawkę. 

 

Głosami: 17 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 11). 

Poprawka została przyjęta. 

Następnie prowadzący obrady z-ca przew. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu 

uchwały. 

 

Głosami: 19 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 12). 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/490/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 3. 

Projekt Komisji Kultury i Dziedzictwa Kulturowego w sprawie nadania skwerowi imienia 

Wojtka Belona, przeczytała i zreferowała  p. Monika Bieniek. 

Głos w sprawie projektu uchwały zabrali Dyrektor Nowohuckiego Centrum Kultury 

p. Zbigniew Grzyb oraz p. Małgorzata Bochenek, p. Barbara Zarzycka-Rzeźnik, p. Jacek 

Balcewicz, p. Maciej Wicherek, p. Wojciech Jakubowski, p. Monika Bieniek, p. Jan 

Hoffman, p. Olgierd Sęczek. 

 

Głosami: 8 za, 7 przeciw, 4 wstrzymujące, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 13). 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/491/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 4. 

Projekt uchwały Komisji Ochrony Zabytków i Środowiska w sprawie wniosku do Budżetu 

Miasta Krakowa na rok 2023 (remont alejek na Cmentarzu Rakowickim), odczytał p. Jan 

Hoffman a zreferował p. Jacek Balcewicz  

W dyskusji głos zabrali: p. Jan Hoffman, p. Jacek Balcewicz, p. Wojciech Jakubowski, 

p. Maciej Wicherek. 
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Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących (wynik głosowania imiennego w zał. nr 14) 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/492/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 5.  

Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie nadania skwerowi 

przy ul. Retoryka imienia Teodora Talowskiego przeczytał p. Jan Hoffman. 

W dyskusji głos zabrali: p. Maciej Wicherek,. P. Edyta Kruk, p. Wojciech Jakubowski, 

p. Jacek Balcewicz. 

P. Jan Hoffman ogłosił przerwę w celu napisania poprawki do projektu uchwały-przerwa od 

19:43 do 19:50. 

Po przerwie p. Jan Hoffman złożył i odczytał treść poprawki, a następnie przeprowadził 

głosowanie wniesionej poprawki (treść poprawki stanowi zał. nr 15). 

 

Głosami: 9 za, 4 przeciw, 4 wstrzymujące, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 16). 

Poprawka została przyjęta. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących (wynik głosowania imiennego w zał. nr 17) 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/493/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 6. 

Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy I Stare Miasto na rok 2022, przeczytał i zreferował p. Jan Hoffman. 

Do dyskusji zgłosił się: p. Jacek Balcewicz. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 9 za, 3 przeciw, 4 wstrzymujące, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 18) 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/494/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 7. 

Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie koncepcji budowy linii tramwajowej Nowy 

Kleparz – Plac Inwalidów, przeczytał i zreferował p. Marcin Orski. 

P. Małgorzata Bochenek złożyła wniosek formalny o przerwania dyskusji w zakresie 

kolejnego wniosku formalnego o odesłanie projektu uchwały do Komisji Architektury 

i Infrastruktury Komunalnej w celu przeprowadzenia i zebrania większej ilości informacji 

na temat koncepcji budowy linii tramwajowej. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie wniosku formalnego o przerwanie 

dyskusji. 

 

Głosami: 10 za, 7 przeciw, 1 wstrzymujący, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 19). 

Wniosek formalny uzyskał większość głosów. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie wniosku formalnego w celu odesłania 

projektu uchwały do Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w celu 

przeprowadzenia i zebrania większej ilości informacji na temat koncepcji budowy linii 

tramwajowej. 

 

Głosami: 9 za, 6 przeciw, 2 wstrzymujące, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 20). 

Wniosek formalny uzyskał większość głosów. 

 

Wobec powyższego projekt uchwały w sprawie koncepcji budowy linii tramwajowej 

Nowy Kleparz – Plac Inwalidów został odesłany do Komisji Architektury 

i Infrastruktury Komunalnej. 
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Ad 8. 

Projekt uchwały Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.2/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego „ZIELONA KRUPNICZA - POSADŹMY 

DRZEWA I KRZEWY”, przeczytał i zreferował p. Jan Hoffman. 

Do dyskusji zgłosił się p. Jacek Balcewicz. 

P. Wojciech Jakubowski zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji oraz wniosek 

formalny o odesłanie projektu uchwały do Komisji Architektury i Infrastruktury 

Komunalnej w celu poprawienia i doprecyzowania projektu uchwały. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie wniosku formalnego o przerwanie 

dyskusji. 

 

Głosami: 8 za, 7 przeciw, 1 wstrzymujący, p. Edyta Kruk nie brała udziału w głosowaniu 

(wynik głosowania imiennego w zał. nr 21).  

Wniosek formalny uzyskał większość głosów. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie wniosku formalnego o odesłanie 

projektu uchwały do Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w celu poprawienia 

i doprecyzowania projektu uchwały. 

 

Głosami: 8 za, 9 przeciw, 0 wstrzymujących, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 22).  

Wniosek formalny nie uzyskał większości głosów. 

P. Jan Hoffman poinformował, że wpłynęła poprawka, którą złożył p. Olgierda Sęczek, 

a następnie odczytał treść poprawki i przeprowadził głosowanie (treść poprawki stanowi 

załącznik nr 23). 

W związku z tym, że treść poprawki została błędnie odczytana p. Jan Hoffman przerwał 

głosowanie procedowanej poprawki (wynik przerwanego głosowanie imiennego w zał. nr 

24). 

Następnie p. Jan Hoffman przeczytał treść poprawki, którą złożył p. Olgierda Sęczek 

i przeprowadził głosowanie. 

 

Głosami: 11 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący, p. Wojciech Jakubowski, p. Marcin Orski, 

p. Grzegorz Sobol, p. Elżbieta Wyszyńska nie brali udziału w głosowaniu (wynik 

głosowania imiennego w zał. nr 25). 

Poprawka została przyjęta. 

Votum Separatum zgłosili: p. Elżbieta Wyszyńska, p. Marcin Orski. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, p. Jacek Balcewicz, p. Piotr Batko, p. Monika 

Bieniek, p. Wojciech Jakubowski, p. Marcin Orski, p. Grzegorz Sobol, p. Elżbieta 

Wyszyńska nie brali udziału w głosowaniu (wynik głosowania imiennego w zał. nr 26). 

Votum Separatum zgłosili: p. Elżbieta Wyszyńska, p. Marcin Orski. 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/495/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 9. 

Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu BO. 

D1.3/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Posadźmy drzewa na Rynku Głównym!", 

przeczytał p. Jan Hoffman. 

Następnie p. Jan Hoffman przeczytał poprawkę, którą złożył p. Olgierda Sęczek. 

Do dyskusji zgłosił się p. Wojciech Jakubowski, który zgłosił wniosek formalny o przerwanie 

dyskusji oraz wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do Komisji Architektury 

i Infrastruktury Komunalnej w celu poprawienia i doprecyzowania projektu uchwały. 

Następnie prowadzący obrady p. Jan Hoffman ogłosił  przerwę – przerwa od 20:55 do 21:18. 

Po wznowieniu obrad p. Jan Hoffman złożył wniosek formalny o odroczenie LI sesji Rady 

Dzielnicy I Stare Miasto. 
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Następnie przeprowadził głosowanie wniosku formalnego. 

 

Głosami: 9 za, 8 przeciw, 0 wstrzymujących (wynik głosowania imiennego w zał. nr 27). 

Wniosek formalny uzyskał większość głosów, wobec powyższego LI sesja Rady 

Dzielnicy I Stare Miasto została odroczona do dnia 28 czerwca 2022 r., do godz.18:00. 

 

 

PROTOKÓŁ NR LI/2022 

 SESJI RADY DZIELNICY I STARE MIASTO  

w dniu 28 czerwca 2022 r. w godz. 18:50 – 22:40 część II 

sesja przeprowadzona w trybie zdalnym na platformie Teams 
 

 

Prowadzący obrady z-ca przew. Jan Hoffman po sprawdzeniu połączeń internetowych 

z członkami Rady i stwierdzeniu quorum (19 obecnych) otworzył sesję Rady Dzielnicy I 

Stare Miasto oraz poinformował o tym, że obrady są utrwalane za pomocą urządzenia 

rejestrującego dźwięk. Lista obecności w załączeniu (zał. nr 28).  

P. Jan Hoffman poinformował członków Rady, że obecne posiedzenie jest kontynuacją 

odroczonej sesji z dnia 23 czerwca 2022 r. oraz, że wznawia posiedzenie Rady Dzielnicy I 

Stare Miasto wyznaczone na dzień 28 czerwca 2022 r., o godz.18:00. 

 

Ad 9. 

Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu BO. 

D1.3/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Posadźmy drzewa na Rynku Głównym!", 

przeczytał p. Jan Hoffman. 

Następnie p. Jan Hoffman poinformował, że wpłynęła poprawka p. Olgierda Sęczka 

a następnie poinformował, że wpłynęła także poprawka p. Wojciecha Jakubowskiego. 

Do dyskusji zgłosił się p. Jacek Balcewicz. 

Następnie p. Jan Hoffman ogłosił przerwę w celu wysłania poprawek do członków Rady. 

Po przerwie głos zabrali: p; Marcin Orski, p. Elżbieta Wyszyńska, p. Wojciech Jakubowski, 

który zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do Komisji Ochrony Zabytków 

i środowiska w celu sprawdzenia czy wykonanie zadania będzie w dalszym ciągu efektywne, 

a wydanie środków publicznych prawidłowe. 

W sprawie wniosku formalnego głos zabrali: p. Grzegorz Sobol, p. Olgierd Sęczek, p Jacek 

Balcewicz, p. Jan Hoffman, p. Wojciech Jakubowski, p. Alina Kamińska, p. Maciej 

Wicherek, p. Małgorzata Bochenek, p. Marcin Orski, p. Monika Bieniek. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie wniosku formalnego. 

 

Głosami: 5 za, 11 przeciw, 1 wstrzymujący, w głosowaniu nie brali udziału: p. Jacek 

Balcewicz, p. Maciej Wicherek (wynik głosowania imiennego w zał. nr 29). 

Wniosek nie uzyskał większości głosów.  

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Olgierd 

Sęczek.(treść poprawki stanowi załącznik nr 30). 

 

Głosami: 13 za, 2 przeciw, 3 wstrzymujące, w głosowaniu nie brał udziału: p. Maciej 

Wicherek (wynik głosowania imiennego w zał. nr 31). 

Poprawka została przyjęta. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Wojciech 

Jakubowski (treść poprawki stanowi zał. nr 32). 

 

Głosami: 1 za, 13 przeciw, 4 wstrzymujące (wynik głosowania imiennego w zał. nr 33). 

Poprawka nie została przyjęta. 

W dalszej kolejności p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 
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Głosami: 12 za, 15 przeciw, 1 wstrzymujący (wynik głosowania imiennego w zał. nr 34). 

Votum Separatum zgłosił: p. Marcin Orski. 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/497/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 10. 

Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.9/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Chrońmy owady na Starym Mieście! 

Nadwiślańska łąka kwiatowa", przeczytał p. Jan Hoffman (druk nr 9/LI). 

Następnie p. Jan Hoffman poinformował, że wpłynęła poprawka p. Olgierda Sęczka 

a następnie poinformował, że wpłynęła także poprawka p. Wojciecha Jakubowskiego. 

Do dyskusji zgłosił się: p. Wojciech Jakubowski, p. Elżbieta Wyszyńska, p. Olgierd Sęczek 

p. Jacek Balcewicz oraz p. Marcin Orski. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Olgierd 

Sęczek.(treść poprawki stanowi załącznik nr 35). 

 

Głosami: 14 za, 2 przeciw, 3 wstrzymujące, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 36). 

Poprawka została przyjęta. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Wojciech 

Jakubowski (treść poprawki stanowi zał. nr 37). 

 

Głosami: 6 za, 9 przeciw, 4 wstrzymujące (wynik głosowania imiennego w zał. nr 38). 

Poprawka nie została przyjęta. 

W dalszej kolejności p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 13 za, 2 przeciw,41 wstrzymujące (wynik głosowania imiennego w zał. nr 39). 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/498/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 11 

Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.10/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "Budowa poidełek miejskich wzdłuż 

Wisły - część Stare Miasto", przeczytał p. Jan Hoffman (druk nr 10/LI). 

Następnie p. Jan Hoffman poinformował, że wpłynęła poprawka p. Olgierda Sęczka 

a następnie poinformował, że wpłynęła także poprawka p. Wojciecha Jakubowskiego. 

Do dyskusji zgłosił się: p. Wojciech Jakubowski. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Olgierd 

Sęczek.(treść poprawki stanowi załącznik nr 40). 

 

Głosami: 13 za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 41). 

Poprawka została przyjęta. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Wojciech 

Jakubowski (treść poprawki stanowi zał. nr 42). 

 

Głosami: 6 za, 10 przeciw, 2 wstrzymujące (wynik głosowania imiennego w zał. nr 43). 

Poprawka nie została przyjęta. 

W dalszej kolejności p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 13 za, 2 przeciw,3 wstrzymujące (wynik głosowania imiennego w zał. nr 44). 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/499/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 12. 

Projekt  uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.20/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego "PRAWO DO FIKOŁKÓW na 

Bulwarach! Zieleń! Architektura do zabawy", przeczytał p. Jan Hoffman (druk nr 11/LI). 
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Następnie p. Jan Hoffman poinformował, że wpłynęła poprawka p. Olgierda Sęczka 

a następnie poinformował, że wpłynęła także poprawka p. Wojciecha Jakubowskiego. 

Do dyskusji zgłosili się: p. Olgierd Sęczek, p. Marcin Orski, p. Elżbieta Wyszyńska, 

p. Wojciech Jakubowski, p. Małgorzata Bochenek, p. Maciej Wicherek, p. Edyta Kruk.  

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Olgierd 

Sęczek.(treść poprawki stanowi załącznik nr 45). 

 

Głosami: 11 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 46). 

Poprawka została przyjęta. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Wojciech 

Jakubowski (treść poprawki stanowi zał. nr 47). 

 

Głosami: 7 za, 10 przeciw, 0 wstrzymujących (wynik głosowania imiennego w zał. nr 48). 

Poprawka nie została przyjęta. 

W dalszej kolejności p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 13 za, 2 przeciw,3 wstrzymujące (wynik głosowania imiennego w zał. nr 49). 

Votum Separatum zgłosił: p. Wojciech Jakubowski. 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/500/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 13 

Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.27/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego „Park kieszonkowy "Kurniki" na Pawiej, 

przeczytał p. Jan Hoffman ( druk nr 12/LI). 

Następnie p. Jan Hoffman poinformował, że wpłynęła poprawka p. Olgierda Sęczka 

a następnie poinformował, że wpłynęła także poprawka p. Wojciecha Jakubowskiego. 

Do dyskusji zgłosili się : p. Olgierd Sęczek, p. Elżbieta Wyszyńska, p. Wojciech Jakubowski 

oraz p. Jędrzej Chodziński.  

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Olgierd 

Sęczek.(treść poprawki stanowi załącznik nr 50). 

 

Głosami: 12 za, 1 przeciw, 5 wstrzymujących, (wynik głosowania imiennego w zał. nr 51). 

Poprawka została przyjęta. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Wojciech 

Jakubowski (treść poprawki stanowi zał. nr 52). 

 

Głosami: 8 za, 9 przeciw, 0 wstrzymujących (wynik głosowania imiennego w zał. nr 53). 

Poprawka nie została przyjęta. 

W dalszej kolejności p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 12 za, 1 przeciw,4 wstrzymujące  p. Maciej Wicherek nie brał udziału 

w głosowaniu (wynik głosowania imiennego w zał. nr 54). 

Votum Separatum zgłosił: p. Wojciech Jakubowski. 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/501/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 14. 

Projekt uchwały komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie projektu 

BO.D1.36/22 w ramach Budżetu Obywatelskiego „Park Kieszonkowy "Olimpijka 

przeczytał p. Jan Hoffman (druk nr 13/LI). 

Następnie p. Jan Hoffman poinformował, że wpłynęła poprawka p. Olgierda Sęczka 

a następnie poinformował, że wpłynęła także poprawka p. Wojciecha Jakubowskiego. 

Do dyskusji zgłosili się: p. Olgierd Sęczek, p. Elżbieta Wyszyńska, p. Małgorzata Bochenek, 

p. Jacek Balcewicz, p. Jan Hoffman, p. Maciej Wicherek, p. Wojciech Jakubowski.  
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Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Olgierd 

Sęczek.(treść poprawki stanowi załącznik nr 55). 

 

Głosami: 11 za, 2 przeciw, 4 wstrzymujące, p. Jan Hoffman nie brał udziału w głosowaniu 

(wynik głosowania imiennego w zał. nr 56). 

Poprawka została przyjęta. 

Następnie p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie poprawki, którą złożył p. Wojciech 

Jakubowski (treść poprawki stanowi zał. nr 57). 

 

Głosami: 7 za, 9 przeciw, 1 wstrzymujący p. Jan Hoffman nie brał udziału w głosowaniu 

(wynik głosowania imiennego w zał. nr 58). 

Poprawka nie została przyjęta. 

W dalszej kolejności p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 10 za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące w głosowaniu nie brali udziału: p. Jacek Balcewicz, 

p. Jan Hoffman, p. Wojciech Jakubowski, p. Maciej Wicherek (wynik głosowania imiennego 

w zał. nr 59). 

 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/502/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 15 

Projekt Grupy Radnych w sprawie ochrony terenów zielonych na terenie I Dzielnicy Stare 

Miasto, przeczytał i zreferował p. Jacek Balcewicz (druk nr 14/LI). 

Następnie p. Jan Hoffman otworzył dyskusję w sprawie projektu uchwały. 

Do dyskusji zgłosili się: p. Alina Kamińska, p. Jacek Balcewicz, p. Edyta Kruk, p. Wojciech 

Jakubowski, oraz p. Marcin Orski. 

W dalszej kolejności p. Jan Hoffman przeprowadził głosowanie projektu uchwały. 

 

Głosami: 17 za, 0 przeciw,1 wstrzymujący (wynik głosowania imiennego w zał. nr 60). 

 

Rada podjęła Uchwałę Nr LI/503/2022 w sprawie – j. w. 

 

Ad 16 

W tym punkcie obrad głos zabrali członkowie Zarządu: z-ca przew. p. Jan Hoffman oraz 

p. Olgierd Sęczek. 

Pan Jan Hoffman podziękował wszystkim członkom Rady Dzielnicy I Stare Miasto, którzy 

uczestniczyli oraz włączyli się w organizację Dni Magistratu.  

 

Ad 17 

W punkcie oświadczenia i komunikaty do głosu zgłosili się: p. Jacek Balcewicz, p. Elżbieta 

Wyszyńska, p. Małgorzata Bochenek, p. Edyta Kruk, p. Wojciech Jakubowski, p. Marcin 

Orski, p. Olgierd Sęczek. 

 

Ad 18 

Po wyczerpaniu porządku obrad prowadzący obrady Zastępca Przewodniczącego p. Jan 

Hoffman zamknął sesję Rady Dzielnicy I Stare Miasto. 

 

 

  Z-ca Przewodniczącego 

          Rady i Zarządu  

    Dzielnicy I Stare Miasto  

           Jan Hoffman   

Protokół sporządziła:  

Fatima Barwińska 


